

Andréa & Diva

Thursday September 19th at 8pm

By invitation

Lebanese drag icons Andrea & Diva will be putting on a spectacular drag show, performing songs by divas from the MENA region's music scene.



Picture by Mohammad Abdouni taken for the New York Times

Diva, a 27-year-old Lebanese drag artist, costume designer and actress, burst onto the scene in 2018 at the Grand Ball in Beirut, launching a career that has continued to soar ever since. A champion of body positivity and self-love, Diva defies norms as the queen of plus sizes, fearlessly appearing in photo shoots for esteemed designers and photographers. Beyond the stage, Diva immerses herself in the vibrant Middle Eastern scene, drawing inspiration for her fashion and costume designs.

Andréa, a 27-year-old Lebanese drag queen, is not just a collectible fashion doll, she is the self-proclaimed model who rules the BEY district with unrivalled elegance and allure. Making her grand entrance into the dazzling world of drag on the Ballroom stage, Andrea dominated the runway with unprecedented sophistication and attitude. From that moment on, she became the ultimate beauty industry sensation, gracing stages, catwalks and magazine covers with her intoxicating blend of face, glamour and sensuality. Wherever she struts her stuff, jaws drop, hearts skip a beat and the spotlight can't help but follow.

Andréa & Diva

Jeudi 19 septembre à 20h

Sur invitation VIP

Les icônes libanaises de Drag, Andrea & Diva, présenteront un show de Drag spectaculaire, interprétant des chansons de divas de la scène musicale de la région MENA.



Photo de Mohammad Abdouni prise pour le New York Times

Diva, une artiste drag libanaise de 26 ans, costumière et comédienne, a fait irruption sur la scène en 2018 au Grand Bal de Beyrouth, lançant une carrière qui n'a cessé de monter en flèche depuis. Championne de la positivité corporelle et de l'amour-propre, Diva défie les normes en tant que reine des tailles plus, figurant sans crainte dans les séances photo de designers et de photographes estimés. Au-delà de la scène, Diva s'immerge dans la scène orientale vibrante du Moyen-Orient, s'inspirant de ses créations de mode et de costumes.

Andréa, drag queen libanaise de 27 ans, n'est pas seulement une poupée de mode à collectionner, c'est le mannequin autoproclamé qui règne sur le quartier BEY avec une élégance et un allure inégalés. Faisant sa grande entrée dans le monde éblouissant du drag sur la scène Ballroom, Andrea a dominé la piste avec une sophistication et une attitude sans précédent. À partir de ce moment, elle est devenue la sensation ultime de l'industrie de la beauté, ornant les scènes, les défilés et les couvertures de magazines avec son mélange enivrant de visage, de glamour et de sensualité. Partout où elle se pavane, les mâchoires tombent, les cœurs s'emballent et les projecteurs ne peuvent s'empêcher de suivre.